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Z á p i s n i c a 
 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dulove, 
ktoré sa konalo 22. augusta  2012 

 
Prítomní:  podľa  prezenčnej listiny 
 
Overovatelia:  Ing. V. Backo, P. Mišík  
 
Zasadnutie viedla A. Kandaliková, starostka obce.  
 
 
 Starostka obce navrhla doplniť program rokovania o bod:  voľba predsedu 
Komisie životného prostredia a odpadového hospodárstva 
 
Poslanci hlasovali o vzatí na vedomie návrhu starostky. 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 5 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda,  
           P. Mišík,  J. Sporiš) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov. 
 
Program:  

1. Voľba predsedu Komisie životného prostredia a odpadového hospodárstva 
2. Správa o činnosti 
3. Návrh ceny stočného na rok 2013 
4. Zmena stavby pred dokončením – ČOV Dulov 
5. Návrh Dodatku č. 2 k VZN č. 1/2009 o podmienkach opatrovateľskej 

služby  v obci Dulov 
6. Rozpočtové opatrenie č. 4 
7. Monitorovacia správa programového rozpočtu k 30. 6. 2012 
8. Rôzne 
9. Záver 

 
 Poslanci hlasovali o schválení programu rokovania OZ 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 5 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda,  
            P. Mišík,  J. Sporiš) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov 
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K 1. bodu:  Voľba predsedu Komisie životného prostredia a odpadového 
hospodárstva 
 Po strate poslaneckého mandátu Mgr. V.  Mišíkovej odhlásením sa 
z trvalého pobytu sa skončil i jej mandát predsedníčky komisie.  Starostka obce 
navrhla za nového predsedu komisie Ing. P. Mičudu.  
 
Poslanci volili za predsedu Komisie životného prostredia a odpadového 
hospodárstva Ing. P. Mičudu.  
Výsledok hlasovania:  
Za   - 5 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda,  
            P. Mišík,  J. Sporiš) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov. 
 
Člen komisie Ing. P. Pecuš sa vzdal svojho mandátu, preto starostka obce 
navrhla Ing. P. Mičudovi doplnenie komisie o nových členov. 
 
K 2. bodu:  Správa o činnosti 
 Dňa 8. 6. 2012 MAS Vršatec vyhodnotila súťaž Očami detí v KD Ilave. 
Tejto súťaže sa zúčastnili aj žiaci našej ZŠ, ocenená bola  žiačka Ema 
Žalúdková. Veľký ohlas na tomto podujatí malo vystúpenie dulovských 
mažoretiek pod vedením I. Šubovej.  
 Na koniec školského roka zorganizovala materská škola besiedku 
s pekným programom. Takisto sa starostka obce zúčastnila ukončenia  
školského roka v ZŠ. Obecný úrad pri tejto príležitosti obstaral  malé pozornosti 
pre deti a kytičky pre personál  MŠ a ZŠ. 
 V dňoch 19. - 21. júna  starostka obce riešila problém s túlavým psom, 
ktorého previezla a umiestnila do útulku Sloboda zvierat  Považská Bystrica.  
Dňa 27. júna  bolo obecnému úradu ohlásené Policajným oddelením v Ilave, že 
v Dulove  pri jazerách sa voľne pohybujú 2 psy bojových plemien. Podarilo sa 
skontaktovať s majiteľom v   Horenickej Hôrke, ktorý si psov odviezol. 
 Obecný úrad zaslal  žiadosť o platbu  na Pôdohospodársku platobnú 
agentúru (PPA)  na úhradu finančných prostriedkov   spojených s realizáciou 
projektov Úprava verejných priestranstiev. V súčasnej dobe sa očakáva kontrola 
z PPA. 
 Dňa 22. júla  organizovala obec v spolupráci s futbalovým oddielom TJ 
turnaj O pohár starostky obce.  Turnaja sa zúčastnili mužstvá z  Dulova, 
Tuchyne, Mikušoviec, Červeného Kameňa. Starostka obce sa poďakovala za 
spoluorganizovanie akcie predsedovi športovej komisie J. Sporišovi, 
pracovníčkam obecného úradu a nadšencom, ktorí pomáhali  či už pri varení 
gulášu - P. Prekop, M. Vozár. T. Šenkerík alebo s organizovaním podujatia. 
Poďakovala aj sponzorovi Ing. P. Brnkovi za  trofejové poháre.  
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 Obecný úrad  podal  žiadosť  na základe zverejnenej výzvy  o nenávratný 
finančný príspevok na Úrad vlády SR  vo výške 10 tis. €,  ktoré by boli použité 
na výmenu okien na hornom poschodí kultúrneho domu. 
 Dňa 31. júla sa konalo na základe požiadavky obce  na úpravu a doplnenie 
trvalého dopravného značenia na ceste II/507 pri obci Dulov, stretnutie 
zástupcov Obvodného úradu cestnej dopravy a pozemných komunikácií 
Trenčín, Správy ciest trenčianskeho samosprávneho kraja a okresného 
dopravného inšpektorátu. Závery osadenia trvalého dopravného značenia: úsek 
od Horoviec – pod tabuľu koniec obce Horovce sa doplní dopravná značka 50 
km, na konci mosta sa umiestni dopravná značka Chodci a pred križovatkou 
s miestnou komunikáciou sa osadí smerová tabuľa Dulov vľavo. Smer od 
Pruského – pred križovatkou s miestnou komunikáciou do obce sa osadí 
smerová tabuľa Dulov  vpravo a za križovatkou sa osadí značka Chodci so 
značkou 70 km. Požiadavke o zriadenie prechodu pre chodcov sa nevyhovelo, 
vzhľadom k tomu, že v úseku nie je zabezpečený bezpečný pohyb chodcov kvôli 
chýbajúcim chodníkom. Úsek od Pruského - osadia sa dopravné značky chodci a 
to v smere od Pruského cca 10 m pred križovatkou a v smere od Horoviec na 
konci odstavnej plochy autobusovej zástavky. Na zníženie rýchlosti  prítomní 
nevidia dôvod a s obmedzením rýchlosti nesúhlasia. Osadenie dopravného 
značenia zabezpečí správa ciest do 30. 9. 2012. Pri križovatke sa nachádza 
priepust pod cestou II/507, ktorého čelá sú značne poškodené a spôsobujú 
zúženie vozovky. Opravu priepustu zabezpečí správa ciest do  30. 10. 2012.  
 Dňa 2. augusta sa starostka obce zúčastnila zasadnutia výboru Urbárskej 
obce Dulov. Urbárska obec pripravuje dokumentáciu pre ťažbu štrkopiesku 
v lokalite medzi ťažobným priestorom, ktorý prevádzkuje  Agrofarma Červený 
Kameň a riekou Váh. Po konzultácii so stavebným úradom pripravili postup pri 
úprave pozemkov v lokalite Sigotka a tiež pravidlá pri výstavbe rybárskych 
prístreškov a chatiek v lokalite Sigotka. Urbárska obec rozhodla postaviť rampu 
na prístupovú cestu na pozemok v jej vlastníctve v Tuchyňskom jarku, aby sa 
predišlo znečisťovaniu vývozom odpadu. 
 V priebehu letných mesiacov sa dokončilo oplotenie pozemku za 
kultúrnym domom vo vlastníctve obce. Starostka obce sa poďakovala všetkým, 
ktorí sa zúčastňovali brigád,  najmä  zástupcovi starostky P. Mišíkovi, ktorý 
previedol najväčšie množstvo práce. Pripravuje sa prevádzkový poriadok 
priestoru.  
 Vypracovaný návrh Komunitného plánu sociálnych služieb obce Dulov sa 
predkladá na verejnú diskusiu občanom. Návrh bol vypracovaný v zmysle 
zákona o sociálnych službách. Postrehy, podnety, návrhy ako aj pripomienky 
môžu občania podať  do 30. 9. 2012 písomne, v podateľni obecného úradu alebo 
na adrese obecdulov@stonline.sk .  
 Dňa 22. septembra sa opäť uskutoční Veterán rely  Lednické Rovne - 
Dulov. V Dulove už tradične býva ukončenie a vyhodnotenie tohto podujatia. 
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 Okresný súd v Trenčíne stanovil pojednávanie vo veci žaloby Hydrostav 
Šaľa na deň 27. 8. 2012. 
 Dňa 19. 8. 2012 zorganizoval dobrovoľný hasičský zbor hasičskú súťaž 
v priestoroch futbalového ihriska o Pohár obce Dulov. 
 42. ročník behu Okolo  Dulova  sa uskutoční   dňa  21. 10. 2012. Starostka 
obce A. Kandaliková požiadala poslancov a predsedu športovej komisie 
o venovanie pozornosti organizovaniu tohto podujatia, ktoré patrí k najstarším 
atletickým podujatiam na Slovensku. 
 
Poslanci hlasovali o vzatí správy o činnosti na vedomie.  
Výsledok hlasovania:  
Za   - 5 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda,  
            P. Mišík,  J. Sporiš) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov 
 
K 3. bodu: Návrh ceny stočného na rok 2013 
 Stočné je regulovaná cena, ktorú schvaľuje Úrad pre reguláciu sieťových 
odvetví. Návrh ceny na rok 2013 pripravila Mgr. K. Tomanová – príloha č. 1 
  
Poslanci hlasovali o súhlase s vyňatím z regulovanej činnosti za odvedenie 
a čistenie odpadovej vody verejnou kanalizáciou z regulácie na rok 2013 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 5 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda,  
            P. Mišík,  J. Sporiš) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov 
 
Poslanci hlasovali o schválení ceny stočného na rok 2013 vo výške 0,6068 €/m3. 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 5 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda,  
            P. Mišík,  J. Sporiš) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov. 
 
K 4. bodu: Zmena stavby pred dokončením – ČOV Dulov 
  Na ČOV je technológia, ktorej výhradným dodávateľom bol Alvest s.r.o. 
Táto spoločnosť vypovedala obci zmluvu o prevádzkovaní ČOV a od mája 2012 
bolo treba previesť dve opravy, na ktoré nemá obec dodávateľa.  Po  
nereagovaní Alvest-u na objednávku opravy, starostka obce hľadala ďalších 
dodávateľov opravy. Nakoniec Ekologické stavby s.r.o. zabezpečili demontáž 
a prevoz  zariadenia, Ing. Dedík opravu zariadenia. Oprava stála  680 €. 
Prednedávnom sa vyskytla nová porucha zariadenia. Preto je navrhnutá zmena 
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technológie na ČOV, návrh predložila starostka obce A. Kandaliková – príloha 
č. 2 
 
Poslanci hlasovali o schválení odstúpenia od Zmluvy o dielo č. 05/99   zo dňa 
15. 11. 1999 a dodatku č. 1  k Zmluve o dielo č. 05/99 zo dňa 22. 11. 2000 
uzatvorenej medzi spoločnosťou PROX  T.E.C. s.r.o.  Trenčín a obcou Dulov. 
Spoločnosť PROX T.E.C. sa pretransformovala na firmu ALVEST s.r.o.  
Výsledok hlasovania: 
Za:  5 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda,  
         P. Mišík, J. Sporiš) 
Proti:       0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 

 
Poslanci hlasovali o schválení prípravy nového verejného obstarávania: dodanie 
novej technológie + vyhotovenie potrebnej výkresovej dokumentácie na zmenu 
stavby (technológie). 
Výsledok hlasovania: 
Za:  5 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda,  
         P. Mišík, J. Sporiš) 
Proti:       0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
Poslanci hlasovali o schválení vypracovania a podania Žiadosti o nenávratný 
finančný príspevok na realizáciu  zmeny stavby pred dokončením – dodávka 
novej technológie a dokumentácie pre ČOV Dulov. 
Výsledok hlasovania:  
Za:  5 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda,  
         P. Mišík, J. Sporiš) 
Proti:       0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
K 5. bodu: Návrh Dodatku č. 2 k VZN č. 1/2009 o podmienkach 
opatrovateľskej služby  v obci Dulov 
 Návrh Dodatku č. 2 k VZN je predložený z dôvodu zmeny zákona 
o sociálnych službách, ktorým sa mení výška úhrady za opatrovateľskú službu. 
Návrh Dodatku č. 2 k VZN pripravila Mgr. K. Tomanová  (Príloha č. 3.) 
 
Poslanci hlasovali o schválení Dodatku č. 2 k VZN č. 1/2009 o podmienkach 
opatrovateľskej služby v obci Dulov 
Výsledok hlasovania:  
Za:  5 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda,  
         P. Mišík, J. Sporiš) 
Proti:       0 hlasov 
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Zdržal sa: 0 hlasov 
 
K 6. bodu: Rozpočtové opatrenie č. 4 
 Rozpočtovým opatrením č. 4 sa upravuje rozpočet k 30. júnu 2012, návrh 
predložila Mgr. K. Tomanová (Príloha č. 4). 
 
Poslanci hlasovali o schválení Rozpočtového opatrenia č. 4, ktorým sa upravuje 
rozpočet k 30.6.2012.  
Výsledok hlasovania:  
Za:  5 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda,  
         P. Mišík, J. Sporiš) 
Proti:       0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
K 7. bodu: Monitorovacia správa programového rozpočtu k 30. 6. 2012 
 Programový rozpočet zostavený na rok 2012 v zmysle zákona 
o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy podlieha sledovaniu plnenia aj 
v priebehu roka. Preto bola pripravená monitorovacia správa k 30. júnu  (Príloha 
č. 5). 
 
Poslanci hlasovali o vzatí na vedomie Monitorovacej správy programového  
rozpočtu k 30. júnu 2012  
Výsledok hlasovania:  
Za:  5 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, 
         J. Sporiš) 
Proti:       0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
K 8. bodu: Rôzne 
 Mgr. A. Lupáková, riaditeľka ZŠ – na minulom zasadnutí OZ požiadala 
o kópiu listu, ktorým sa úrad verejného zdravotníctva vyjadril k umiestneniu 
bezbariérového WC žiakov vo WC zamestnancov. Vo vyjadrení sú citované  
právne normy, podľa ktorých úrad postupoval a skutočne vo WC zamestnancov 
nemôže byť WC žiakov i keď bezbariérové. No podľa ďalších telefonických 
konzultácií s úradom verejného zdravotníctva, pre 20 žiakov – dievčat alebo 
chlapcov postačuje 1 toaleta a 1 umývadlo. A podľa počtu žiakov v ZŠ je jedna 
toaleta naviac a teda sa môže pripraviť ako bezbariérová.  Treba hľadať riešenie, 
ako sa to dá a nie nedá. Už sa dva mesiace času stratili.  
 Taktiež ešte nedostala odpoveď ohľadom umiestnenia dopravného 
značenia pred školou.  Dopravná situácia na hlavnej ceste sa riešila a tam chodia 
najčastejšie dospelí. A značenie pred školou sa týka bezpečnosti detí a preto sa 
pýta, čo sa v tomto smere spravilo?  
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Starostka obce, A. Kandaliková – dopravné značenie na ceste II. triedy je 
záležitosťou VÚC a dopravné značenie na miestnych komunikáciách sa týka 
obce. Ospravedlňuje sa za meškanie odpovede, prisľúbila odpoveď. Keďže bolo 
viacero dotazov na dopravné značenie, bude sa s tým uvažovať pri tvorbe 
rozpočtu na nasledujúci rok.  
Mgr. A. Lupáková, riaditeľka ZŠ – v akom časovom horizonte bude realizácia? 
Starostka obce, A. Kandaliková – nový rozpočet platí od januára budúceho roka. 
A.Dobrodenka – navrhuje označenie ulíc, označenie hlavnej cesty a boli 
pripomienky aj na cestné zrkadlo, pri Šlesarikovej je v miestnej komunikácia 
jama. 
Mgr. A. Lupáková, riaditeľka ZŠ – koľko stojí osadenie jednej dopravnej 
značky? 
Starostka obce, A. Kandaliková – v ponuke z roku 2008 to bolo 7 tis. Sk. 
Nejedná sa len o osadenie, musí byť rozhodnutie dopravného inšpektorátu. Obec 
nie je spôsobilá na osadenie – je potrebné rešpektovať vzdialenosti dané 
projektom.  
Mgr. A. Lupáková, riaditeľka ZŠ – ak je značka  zaevidovaná na dopravnom 
inšpektoráte, môže sa osadiť. 
Starostka obce – na projekte dopravného značenia sa pracovalo asi v roku 2009, 
vybral sa cenovo najvýhodnejší dodávateľ. Na základe mapy obce, bez 
konzultácií zhotovili projektovú dokumentáciu, ktorá nebrala do úvahy danosti 
obce ako napríklad zaužívaná hlavná cesta cez obec. Pri „trojuholníku“ bolo 
plánované umiestnenie asi 30 dopravných značiek. Projekt bol nezmyselný a bol 
vrátený na prepracovanie. Doteraz sa dodávateľ neozval. 
Mgr. A. Lupáková, riaditeľka – nenájdu sa peniaze v tomto roku na osadenie 
jednej dopravnej značky? 
Starostka obce – spýta sa na možnosť pracovníka obvodného úradu cestnej 
dopravy Ing. Kroupu.  
 
J. Parišev – o dopravnom značení sa diskutuje na zasadnutiach už tri roky. Úsek 
pred ZŠ je ozaj riskantný. Bude to na svedomí poslancov, že sa značka nedá 
osadiť, ak sa tam stane úraz. Neodkladajte na ďalší rok a oslovte podnikateľov. 
Aby dopravný inšpektorát nevedel, či tam bola v minulosti značka?  
J. Parišev – citoval z časopisu MAS 2/2012: „Na konci mesiaca marec sa nám 
podarilo zrealizovať primárny cieľ – podpísať zmluvy pre obce k projektom 
podaným v roku 2011. Sme veľmi radi, že Vám môžeme predstaviť projekty, 
ktoré sa budú realizovať vo veľmi krátkom čase práve vďaka  dotácii z MAS 
Vršatec. Obec Dulov, Výstavba chodníkov a úprava miestnej komunikácie,  
Nenávratný finančný príspevok 50.666,27 €. “ O akú výstavby chodníka ide, 
pýta sa predsedu stavebnej komisie. 
A. Dobrodenka – vracia sa k dopravnému značeniu. A čo keď sa nehoda stane 
vedľa dopravného značenia? 
J. Parišev – už to nie je na triko poslancov. 
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Ing. V. Backo – v nedeľu bol svedkom prípadu, kedy neohľaduplný vodič 
nerešpektoval povolenú rýchlosť v obci a v zákrute išiel ďaleko vyššou 
rýchlosťou než je  povolená. Bezpečnosť nezávisí  od dopravného značenia ale 
od správania ľudí.  
Mgr. A. Lupáková, riaditeľka ZŠ – značka upozorní vodiča. 
A.Dobrodenka – chodník sa bude stavať od Šlesarikovej po hlavnú cestu na 
budúci rok.  
Starostka obce -  obec je členom MAS, kde je združených 20 obcí. Bola 
vypracovaná stratégia a požiadané o príspevok z EÚ, podľa dohody MAS každá 
členská obec môže na stanovené projekty zahrnuté v stratégii čerpať 80 tis. €. 
Naša obec podala projekt na úpravu verejných priestranstiev „trojuholník“ 
a pred kultúrnym domom, ktorý je zaplatený z preklenovacieho úveru. 
V súčasnosti je podaná žiadosť o platbu, očakáva sa kontrola z PPA a vyplatenie 
prostriedkov z EÚ. Keďže v prvom projekte nevyčerpala celú čiastku 80 tis. €, 
mohla realizovať ďalší projekt, ktorým je výstavba chodníka v „Suhrade“. 
Zmluva na poskytnutie prostriedkov je podpísaná, obec však musí prefinancovať 
prvý projekt a musí sa splatiť preklenovací úver, obec má výdavky na platbu 
úrokov. Preto je realizácia chodníka presunutá na budúci rok.   
J. Parišev – v časopise MAS je uvedené že projekt sa bude realizovať vo veľmi 
krátkom čase. Od marca? 
Starostka obce -  z ekonomických, organizačných a technických dôvodov  je 
potrebné uzatvoriť najskôr prvý projekt a potom realizovať ďalší.  
J. Parišev - sa pýta predsedu komisie životného prostredia – v Tunežiciach sa 
pripravuje výroba asfaltových zmesí, ktorá bude ovplyvňovať životné prostredie 
– bola oslovená aj obec Dulov, keďže je susediacou obcou a je tam blízko 
oddychová zóna?  
Ing. P. Mičuda – keďže bol len pred 60 minútami menovaný do funkcie, nevie 
dať odpoveď na otázku a obracia sa na starostku obce. 
Starostka obce, A. Kandaliková – obec nebola nikým oslovená, nie je 
účastníkom konania. Len z médií a od kolegov z Ladiec a Košece sa dozvedela 
o plánovanej výrobe. Nemala možnosť nahliadnuť do dokumentácie.  
J. Parišev – samotná cementáreň  pôsobí nepriaznivo, čo potvrdzujú aj 
ovocinári. Ak sa zrovná kopec, bude to ekologická katastrofa. 
J. Parišev – sa pýta predsedu ekonomickej komisie - opäť sa zvyšuje stočné, čo 
sa robí preto, aby sa náklady stále nezvyšovali? Ako je to v Horovciach? 
Ing. V. Backo – ceny všetkého sa zvyšujú, nedá sa zabrániť rastu nákladov na 
ČOV. Obec sa snaží udržať prevádzku ČOV pri čo najnižších nákladoch.   
Starostka obce, A. Kandaliková  - keby bola schválená cena zohľadňujúca 
odpisy, bola by ešte vyššia. Čo sa týka Horoviec, účtujeme rovnaké stočné pre 
obe obce. Nie je to možné rozlíšiť. Ako príklad uviedla účtovanie stočného 
Považskou vodárenskou spoločnosťou, rovnaká cena v celom regióne, kde 
spoločnosť pôsobí. 
J. Parišev – potok je nevyčistený.  



9 
 

Starostka obce, A. Kandaliková – každý rok sa žiada Povodie Váhu  
o prehĺbenie. Začiatkom roka bol v obci pracovník spoločnosti Ing. Pecho, ktorý 
prisľúbil tento rok vyčistenie potoka pod mostom. Vykosenie by sme mohli 
realizovať aj svojpomocne.  
J. Parišev – ide o prehĺbenie potoka od viaduktu k lesu, už tam je koryto 
zanesené. Mohol by sa už poslať list? 
Starostka obce, A. Kandaliková – áno. Obec žiadala spolu s Horovcami, 
spoločné listy. V minulosti Povodie Váhu prehlbovalo, no bol ťažký prístup pod 
mostmi.  
J. Parišev – starostka obce dala sľub občanom žijúcim v ulici od Mončeka po 
Fúska, že vjazdy do domov budú vyložené zámkovou dlažbou. Keďže sa 
nerealizovali súčasne v projekte výstavby chodníka a rekonštrukcie cesty.  Aj 
Arch. Michálek je nešťastný, že sa vjazdy nerealizovali. Uviedol vekové 
zloženie obyvateľstva, žijúce v ulici s vyjadrením obavy, že sa vjazdov niektorí 
občania ani nemusia dožiť.  
Starostka obce, A. Kandaliková – je prijaté uznesenie o riešení situácie. Ak bude 
možnosť získať peniaze z dotácie, projekt sa dokončí. Ale nie sú zverejňované 
výzvy na vstupy do domov, len na chodníky alebo cesty a chodník na tej strane 
ulice nie je naprojektovaný. 
J. Parišev – napíšte občanom, že rušíte sľub.  
Starostka obce -  prijalo sa uznesenie, že ak budú peniaze, projekt sa dokončí.  
 
Poslanci hlasovali o vzatí na vedomie pripomienok občanov.  
Výsledok hlasovania:  
Za:  4 hlasy (Ing. V. Backo, Ing. P. Mičuda, P. Mišík, J. Sporiš) 
Proti:       0 hlasov 
Zdržal sa: 0 hlasov 
 
  
 
 
Zapísala: Mgr. K. Tomanová     
 
 
 
Zápisnica je prečítaná a overená.  
 

 
v.r. 

_________________________________ 
O v e r o v a t e l i a 

 
 


